
SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 
Onderwerp:  Onderzoek Wageningen UR  populieren 
 

Den Haag, 12 september 2016 
 

Geachte voorzitter,  
 
Recentelijk publiceerde Wageningen UR een onderzoeksnotitie die is gebruikt ter validering van de 
onderbouwing van het populierenvervangingsplan. Dit onderzoek is in opdracht van de gemeente 
Den Haag uitgevoerd.  Uit dit onderzoek blijkt dat, in tegenstelling tot eerdere conclusies, 226 bomen 
wel als veilig beoordeeld kunnen worden.   
 
Daarover stellen GroenLinks, Partij voor de Dieren en Groep de Mos/Ouderenpartij, onder 
vermelding van artikel 30 van het reglement van orde, de volgende vragen: 
   

1. Is het college bekend met rapport van Wageningen UR, “Populieren notitie Den Haag’ dat 
is gepubliceerd in augustus 2016? Graag een toelichting. 

 
2. Waarom heeft het college de gemeenteraad dit onderzoek niet toegezonden? Is het 

college het met ons eens dat het belangrijk is voor de gemeenteraad om alle relevante 
informatie te hebben voor de stad belangrijke onderwerpen? Graag een toelichting.   

 

3. Is het college bereid om bij alle toekomstige beoordelingen van de populieren in Den 
Haag gebruik te maken van de methodiek zoals die door Wageningen UR is toegepast? Zo 
nee, waarom niet? Graag een toelichting.  

 

4. Uit het onderzoek blijkt dat in het geval van 226 populieren de conclusie prematuur is. 
Deze bomen zijn volgens Wageningen UR onterecht geclassificeerd als onveilig. Is het 
college bekend met de exacte locatie van deze 226 bomen? Zo ja, kan de raad daar een 
overzicht van krijgen? Graag een toelichting.   

 

5. Is het college bereid, nu deze populieren niet onveilig blijken te zijn, haar besluit deze 
226 populieren te kappen te herroepen? Zo nee, waarom niet? Graag een toelichting.  

 

6. Inmiddels is ook bekend geworden dat betrokken bewonersorganisaties in beroep zijn 
gegaan bij de Raad van State tegen de voorgenomen kap van de populieren. Het is niet 
onwaarschijnlijk dat de Raad van State het rapport van de WUR ook zal willen betrekken 
bij haar oordeelsvorming. Is het college bereid om in afwachting van de uitspraak van de 
Raad van State geen onomkeerbare stappen te zetten en de populieren te laten staan? 
Zo nee, waarom niet? Graag een toelichting.  
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